
Niosąc pomoc  

 

Czy nie warto jest pomagać? 

Dobroć ludziom innym dawać. 

Nieść pomocną dłoń w opresji 

by się pozbyć ciągłej presji  

Nie dawajmy przyzwolenia  

na krzywdzenie otoczenia. 

Dając przykład moralności 

nie promujmy złośliwości. 

Pomoc ludziom się opłaca 

bo dwukrotnie do nas wraca. 

Tak niewiele nas kosztuje  

szczery uśmiech powoduje. 

Zawsze wszyscy pamiętajcie  

ludziom chętnie pomagajcie!! 
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